
Zápisnica č. 2/2016 

zo spoločného zasadnutia Predstavenstva OPK a SPZ RgO Kysúc dňa 6.4.2016. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program: v priloženej pozvánke 

 

K bodu 1 / 

 Spoločné zasadnutie predstavenstva OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc otvoril a viedol 

predseda  organizácií Ing. Alojz Riško, privítal prítomných a oboznámil ich s programom 

rokovania, ktorý bol bez  pripomienok.  

K bodu 2/ 

Predseda OPK Čadca a  SPZ RgO Kysúc vykonal kontrolu plnenia uznesení a úloh.  

Úloha č. 1- splnená. 

Úloha č. 2- splnená 

Úloha č. 3- v priebehu plnenia. 

 

K bodu 3/ 
 K príprave Rady SPZ RgO Kysúc informoval predseda organizácií Ing. A. Riško. 

Pozvánka s prílohami-plnenie rozpočtu k 31.12.2015 a návrh rozpočtu pre r.2016 bude 

v predstihu zaslaná delegátom Rady. 

 Konferencia OPK Čadca je plánovaná na 22.4.2016 o 15,00 hod. v reštaurácii Beskyd. 

Pozvánka spolu s materiálmi- plnenie rozpočtu k 31.12.2015 a návrh rozpočtu pre r. 2016 

bude v predstihu zaslaný delegátom Konferencie. 

 

K bodu 4/ 

 K zhodnoteniu plesu poľovníkov, ktorý sa konal 23.1.2016 v KIC Čadca vystúpil Ing. 

P. Šutý. Všetky náklady, ktoré sú spojené s podujatím boli mimo rozpočtu OPK Čadca, 

hradené z rozpočtu plesu. Účastníci hodnotia ples pozitívne, aj napriek menšej účasti, než 

bola očakávaná. Nasledujúci termín plesu: 28.1.2017. 

JUDr. Šamaj: očakával vyšší výnos z plesu  

Ing. Ďurec:  navrhol, aby sa podujatia hodnotili spoločne (predseda EK+ predseda 

príslušnej komisie, organizátor podujatia) 

Ing. Šutý: ples zhodnotí spolu s predsedom EK do 15.4.2016. Definitívne zhodnotenie 

bude zaslané mailom členom predstavenstva. 

 

K bodu 5/ 

 O priebehu chovateľskej prehliadky trofejí oboznámil predseda poľovníckej komisie 

OPK Čadca L. Chreno. Hodnotenie sústredených trofejí v DK v Nesluši prebiehalo na veľmi 

dobrej úrovni. Vyzdvihol spoluprácu a aktivitu PS Žiar Nesluša. Delegovaný zväzový dozor 

p. Žilinec nebol z dôvodu hospitalizácie prítomný. Z chovateľskej prehliadky bolo zo strany 

PS Žiar Nesluša dodaných kancelárii OPK Čadca 122 ks katalógov na ďalší predaj. 

Informoval o nedostatkoch katalógu, rezultujúcich z úpravy dodaného materiálu 

v elektronickej podobe na spracovanie, ktorý bol pripravený v štandardnej forme, 

zverejňovanej v katalógoch počas predošlých rokov. Tento  bol upravený bez vedomia 

predsedu poľovníckej komisie, čo sa následne premietlo do nedostatkov a chybných 

informácií v katalógu, ktoré už nebolo možné upraviť, nakoľko katalóg bol vytlačený. 

K dispozícii je Správa z chovateľskej prehliadky, ktorá je prílohou č. 1 zápisnice č.2/2016. 



 

Ing. Šutý: pochválil spoluprácu z PS, oboznámil o renovácii stojanov na vystavené trofeje 

za pomoci kandidátov kurzov poľovníctva. Finančné zhodnotenie podujatia zatiaľ nebolo 

k dispozícii. 

Ing. Janek: upozornil na niekoľko nedostatkov v katalógu, ktorým je potrebné sa 

v nasledujúcich rokoch vyvarovať 

L. Chreno: tvorcovia katalógu nerešpektovali usmernenia predsedu poľovníckej  komisie 

pri príprave katalógu, výsledkom bol katalóg s nedostatkami, ktoré nebolo už možné upraviť  

Ing. Berešík:  k zhodnoteniu podujatí- v pozvánke bol daný program a úlohy z neho 

vyplývajúce pre jednotlivé komisie, tieto mali byť splnené 

D. Riško: chovateľská prehliadka musí byť v réžii OPK Čadca a poľovnícke združenie 

bude figurovať ako spoluorganizátor. Navrhuje vyčleniť niekoľko katalógov na reprezentáciu 

J. Kuljovský: očakával by záujem zo strany poľovníkov o katalógy  

Ing. Janek: navrhuje prevziať katalógy predsedami PZ/PS a následne ich fakturovať. 

 

Ú.č.1:  Zučtovanie chovateľskej prehliadky. 

     T:      do 15.4.2016 

Z: predseda poľovníckej a osvetovej komisie  

s predsedom EK 

 

K bodu 6/ 

 O príprave skúšok z poľovníctva kandidátov kurzu CA/2015/1 informovala vedúca 

kancelárie. Skúšky sú plánované v termíne 30.4.2016 v priestoroch Gymnázia J. M. Hurbana 

v Čadci. Skúšky sa zúčastní 20 kandidátov, jeden kandidát uvedeného kurzu bude skúšku na 

základe vlastnej žiadosti vykonávať na v inom termíne v zmysle predpisov. Kandidáti 

absolvovali streleckú prípravu a skúšku zo strelectva počas 2.-3.4.2016 na strelnici v Zákopčí, 

zo zúčastnených 21 kandidátov jeden nesplnil predpísaný limit, skúšku bude opakovať 

17.4.2016. 

 

K bodu 7/ 

 O návrhoch na udelenie vyznamenania „Za rozvoj poľovníctva na Kysuciach“ 

informoval predseda organizácií. Spolu bolo doručených 27 návrhov zo strany PZ/PS a 5 

návrhov udelenia vyznamenania v rámci cezhraničnej spolupráce zo strany SPZ RgO Kysúc. 

Menný zoznam doručených a schválených návrhov na udelenie vyznamenania „Za rozvoj 

poľovníctva na Kysuciach“ tvorí prílohu č. 2 zápisnice č.2/2016. 

V súvislosti s vyznamenaniami bol kancelárii SPZ RgO Kysúc doručený návrh udeliť p. L. 

Chrenovi a manželke ocenenie “Poďakovanie Devany“.  

Informácie o vyznamenaní budú vyžiadané od p. Šomeka, následne zaslané PS Riečnica.  

 

K bodu 8/ 

 Predseda organizácií informoval o plnení daňovej povinnoosti za r.2015 a o výpovedi 

zo strany učtovníckej firmy FAU, s.r.o. pre SPZ RgO Kysúc.  

JUDr. Šamaj: navrhol využívať účtovníctvo v plnej miere v členení podľa komisií a do 

kancelárie zasielať každomesačný výstup. Navrhuje podať opravné DP. 

J. Kuljovský: neprikláňa sa k podaniu opravného DP 

V diskusii k výpovedi bola navrhnutá aj výpoveď firme FAU, s.r.o. zo strany OPK Čadca, 

aby účtovníctvo zastrešovala jedna spoločnosť.  

JUDr. Škripek:  v takom prípade zosúladiť termíny výpovede za obe organizácie 

 

 



Ú. č.2: zabezpečenie novej účtovníckej firmy  

    T: čo najskôr 

    Z: členovia predstavenstva OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc 

 

Predseda organizácií v diskusii predniesol informáciu o zániku PZ Kremienok Povina. 

Poľovný revír je v užívaní PS Kremienok. Ďalej uviedol potrebu výstavby prístrešku na 

strelnici a skladu asf.holubov a vrhačiek. 

JUDr. Škripek:  firma BORY s.r.o. ponúka lodné kontajnery, ktoré je možné zakúpiť a využiť 

ako skladové priestory, oboznámil s cenovou ponukou. 

 JUDr. Šamaj: v stručnosti oboznámil so správou DR za SPZ RgO Kysúc, v súvislosti 

s účtovníctvom uviedol možnosť vedenia v rámci komisií. Pošta by mala byť vedená v zmysle 

registratúrneho poriadku., 

JUDr. Šnajnár:  informoval o plánovanom zasadnutí ODK Čadca dňa 6.5.2016, na ktorom 

budú prejednávané rozhodnutia Obvodnej hodnotiteľskej komisie 

L. Chreno:   v súvislosti s CVPP Nitra 2016 informoval o agende zo strany OPK Čadca 

užívateľom poľ. revírov.  

 

Vedúca kancelárie predstavila záujemcov o prijatie za členov SPZ RgO Kysúc. Menný 

zoznam je prílohou č. 3 zápisnice č. 2/2016. 

Ďalej vyjadrila požiadavku na odsúhlasenie k možnosti prijatia absolventa v rámci programu 

Absolventská prax do kancelárie OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc. Informovala o pripravenej 

výstave „Lesníctvo, poľovníctvo a ochrana prírody“ v Kysuckom múzeu Čadca, ktorá bude 

prebiehať od 11.4.-30.6.2016. 

 

Predseda OPK predniesol návrhy na uznesenia: 

 

Uznesenie č. 1 

Predstavenstvo RgO SPZ schvaľuje návrhy na udelenie vyznamenania „Za rozvoj 

poľovníctva na Kysuciach“ podľa prílohy č.2 zápisnice č. 2/2016. 

 

Uznesenie č. 2 

Predstavenstvo RgO SPZ schvaľuje prijatie menovaných kandidátov za členov SPZ RgO 

Kysúc podľa prílohy č. 3 zápisnice č. 2/2016. 

 

 

Zápisnicu zapisovala: Ing. Erika Kriaková 

 

 

        Ing. Alojz Riško 

                                                                                    Predseda OPK Čadca a SPZ RgO Kysúc 

 

 

Prílohy zápisnice:  

Príloha č. 1      Správa z chovateľskej prehliadky trofejí za poľovnícku sezónu 2015/2016 

Príloha č. 2      Schválené návrhy na udelenie vyznamenania „Za rozvoj poľovníctva na  

Kysuciach“ 

Príloha č. 3     Menný zoznam záujemcov o prijatie za členov SPZ RgO Kysúc 


